
Skolebestyrelsesmøde d. 12. juni 2024 

Forældre til stede: Marie, Mette, Christina, Rasmus, Jesper, Helene 

Medarbejdere til stede: Mathias, Mads, Henrik og Mette (vikar for skoleleder) 

Afbud fra: Stefan, Anne-Mette, Hedda, samt elevrådsrepræsentanterne Alberte og Yusuf. 

Ad 1:  

Valgt ordstyrer: Marie, der også er mødeleder 

Godkendelse af referat: godkendt 

Ad 2: 

Dagsorden godkendt uden tilføjelser til evt. 

Ad 3: 

Mette (vikar for skoleleder) præsenterede sig. Forældrene præsenterede sig også ganske kort. 

Ad 4: 

Mette gav en orientering om hendes rolle som vikar t.o.m. august. 

Velkommen       

Ad 5. 

Udgår – eleverne er ikke til stede. Christina har kontakt med Anna. 

Ad 6. 

Alle fik mulighed for at give egne refleksioner videre ud i rummet, i forhold til oplægget om 

skolelørdage (sendt pr. mail og bør måske vedlægges dette referat som bilag!). 

Marie sammenfattede og konkluderede, så vi som skolebestyrelse kan give MED. 

Vi indstiller, at vi ikke vurderer at en beslutning haster, og vi derfor gerne ser at lærerne arbejder med 

værdier, erfaringer osv. i det kommende skoleår, så en evt. senere beslutning vil kunne træffes på et 

godt og gennemarbejdet grundlag. 

Ad 7. 

Der er ikke sket noget på fronten siden sidst. I referatet fra sidste møde fremgår hvilke forældre der 

har meldt sig til at støtte op om arbejdet, men ingen er blevet kontaktet. 

Punktet her er til orientering alene, skønt alle er meget optagede af emnet. 

Vi vil have dette emne op ved første møde i det kommende skoleår. 

Ad 8. 

Status 

Kommunikationspolitikken kort 

Skole-hjem-samarbejde (se forældrefolder og princip). Line er tovholder på powerpoint til dem der 

kommer fra skolebestyrelsen. 

Mads kan give en tilbagemelding fra udskolingen angående det praktiske, efter onsdag i næste uge. 

Ad 9. 

Orientering, kort. 

Vi ønsker en status set i forhold til sidste år og til resten af byen, når vi i det nye skoleår har alle tal. 

Ordblindeplan vil vi også gerne have taget op. 

Ad 10. 

Orientering om sygefravær. 

Vi ønsker at få en orientering i første halvdel af næste skoleår. 



Ad 11. 

Mathias og Mads fortalte lidt om hvad der lige rører sig blandt lærerne. 

Mette kunne berette om nogle af de ting som også kommer til at stå i det kommende nyhedsbrev. 

Klasserne får fremover 2 klasselærere, og der organiseres i årgangsteams. 

Faglig Camp og Friluftsdag i udskolingen kommer ikke i sin nuværende form på skemaet. 

Økonomisk overblik på vej. 

Henrik vil følge op på styrelsesvedtægten angående repræsentation mellem skolebestyrelse og 

forældrebestyrelse. 

Rasmus orienterede om vejarbejdet til sikker skolevej. 

Mette vil sende noget ud på mail om inklusion. 

Ad 12. Fortroligt. 

Ad 13. Blomsterpengeindsamling, Christina står for det. 

 

Således opfattet. Helene. 


